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رئیس پلیس امنیت اقتصادی فراجا خبر داد
تشکیل ۲۱۴ پرونده در حوزه فرار 

مالیاتی
رئیس پلیس امنیت اقتصادی فراجا گفت: آمار 
فرار  با  مبارزه  حوزه  در  تشکیل شده  پرونده های 
مالیاتی در ۱۱ ماه بالغ بر ۲۱۴ پرونده بود و ۳۱۴ 
مالیاتی  سازمان  هماهنگی  با  مالیاتی  فرار  متهم 

دستگیر شدند.
به گزارش مهر، سردار حسین رحیمی در حاشیه 
همایش سراسری پلیس امنیت اقتصادی فراجا با 
اشاره به جنگ ترکیبی اخیر دشمن علیه نظام کشور 
و نظام جمهوری اسلامی گفت: با توجه به اینکه 
شاید محور اصلی این جنگ، مساله اقتصاد است 
و با عنایت به گستره مأموریت و مسئولیت پلیس 
امنیت اقتصادی که موظف است امنیت اقتصادی 
را در تمام بخش ها فراهم کند و با مفسدان و برهم 
زنندگان نظم و امنیت اقتصادی کشور مقابله کند، 
لذا این پلیس مسئولیت و کار مهمی در این حوزه 

عهده دار است.
رئیس پلیس امنیت اقتصادی فراجا خاطرنشان 
کرد: آمار پرونده های تشکیل شده در حوزه مبارزه 
با فرار مالیاتی در ۱۱ ماه بالغ بر ۲۱۴ پرونده بود و 
۳۱۴ متهم فرار مالیاتی با هماهنگی سازمان مالیاتی 
دستگیر شدند و بالغ بر ۲۴ هزار میلیارد ریال انواع 
و اقسام مالیات به بیت المال بازگردانده شده است.

با  بخش  این  در  کرد:  خاطرنشان  رحیمی 
سازمان ها و دستگاه های مختلفی باید تعامل ویژه 
داشته باشیم. روز گذشته در نشستی که برگزار 
شد، با ستاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز، سازمان 
با  مبارزه  سازمان  و  تعزیرات  حکومتی  تعزیرات 

پولشویی هماهنگی ها و جلساتی را داشتیم.
ادامه  در  فراجا  اقتصادی  امنیت  پلیس  رئیس 
گفت: در بخش مبارزه با پولشویی و تأمین مالی 
ما،  بین  خوبی  سه جانبه  تفاهم نامه  تروریسم، 
سازمان مبارزه با پولشویی و دستگاه قضا و سایر 

دستگاه ها منعقد شد.
وی در ادامه از اهتمام پلیس امنیت اقتصادی 
فراجا برای استقرار دستگاه های اسکنر با هماهنگی 
ستاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز خبر داد و گفت: 
اولین دستگاه در یکی از استان های جنوبی مستقر 
خواهد شد که هم به کار سرعت داده می شود و هم 

اقدامات کامل تر و دقیق تر خواهد بود.
رحیمی در ادامه تصریح کرد: در حوزه نظارت بر 
بازار با توجه به اینکه در آستانه عید نوروز و ماه 
سازمان  با  تعامل  در  داریم،  قرار  رمضان  مبارک 
تعزیرات حکومتی هماهنگی های خوبی در حوزه 
جلوگیری از افزایش قیمت مایحتاج انجام شد و از 
سوداگری در قیمت های مختلف جلوگیری خواهد 

شد.
ادامه  در  فراجا  اقتصادی  امنیت  پلیس  رئیس 
عنوان کرد: در ابتدای صبح امروز نیز در خدمت 
رئیس سازمان امور مالیاتی کشور بودیم و در این 
بخش تلاش بر این است هم افزایی و هماهنگی 
ویژه ای را در سال ۱۴۰۲ بین پلیس امنیت اقتصادی 
و سازمان مالیاتی کشور به منظور وصول مالیات ها 

و جلوگیری از فرارهای مالیاتی داشته باشیم.
وی با تاکید بر این گزاره که رویکرد پلیس امنیت 
اقتصادی جلوگیری از فرار مالیاتی دانه درشت ها 
خواهد بود، گفت: به این منظور، تفاهم نامه سه 
جانبه ای بین پلیس، سازمان امور مالیاتی و دستگاه 
قضا امضا شد و سال ۱۴۰۲ سال طلایی همدلی، 

بین ما و سازمان امور مالیاتی خواهد بود.

شمار جانباختگان زلزله ۷.۸ 
ریشتریِ ترکیه از ۴۷ هزار تن 

گذشت
بر اساس آخرین آمارهای رسمی منتشر شده، 
شمار قربانیان زلزله های ششم فوریه در ترکیه از 

مرز ۴۷ هزار تن عبور کرده است.
رجب  اسپوتنیک،  از  نقل  به  ایسنا  گزارش  به 
طیب اردوغان، رئیس جمهوری این کشور با ارائه 
تازه ترین آمار از جانباختگان این حادثه اعلام کرد 
که تعداد تلفات زمین لرزه های شدید ششم فوریه 
با کانون قهرمان ماراش در این کشور از ۴۷ هزار تن 

فراتر رفته است.
همچنین آمارهای رسمی حاکی از آن است که 
تاکنون بیش از ۱۵۰ هزار نفر بر اثر این زمین لرزه ها 

در ترکیه مصدوم شده اند.
اردوغان همچنین طی سخنانی در کاخ ریاست 
این  ما  هدف  گفت:  آنکارا  در  بش تپه  جمهوری 
در  مسکونی  واحد  هزار   ۳۱۹ ساخت  که  است 
مناطق زلزله زده را ظرف یک سال به اتمام برسانیم و 
بلافاصله به کسانی که مستحق آن هستند، تحویل 

دهیم.
به گزارش آناتولی، وی تاکید کرد: ترکیه بدون 
فوریه و بدون جبران  زلزله  از  آوار پس  برداشتن 
خسارات اقتصادی، اجتماعی و روانی این فاجعه 

قادر نخواهد بود با اطمینان به آینده نگاه کند.

سخنگوی سازمان آتش نشانی تهران:

۸۰ مغازه تولید کفش در بازار تهران 
طعمه حریق شد

سخنگوی سازمان آتش نشانی تهران گفت: آتش 
تهران  بازار  در  طبقه  تجاری ۲  مرکز  یک  سوزی 
حادثه ساز شد، در این آتش سوزی ۸۰ باب مغازه 

آتش گرفت.
به گزارش مهر، جلال ملکی افزود: ساعت ۲۱:۳۱ 
کوچه  در  طبقه  تجاری ۲  مرکز  یک  آتش سوزی 
این  در  شد،  ساز  حادثه  تهران  بازار  ولی  سید، 
آتش سوزی ۸۰ باب مغازه که در زمینه نگهداری 
و فروش مواد اولیه تولید کفش فعالیت می کردند 

طعمه حریق شد.
وی گفت: این آتش سوزی تلفات جانی نداشت، 

اما خسارات مالی زیادی بر جای گذاشت.
ملکی ادامه داد: کانون اصلی آتش در طبقه دوم 
پاساژ پنج باب مغازه به وسعت ۱۰۰ متر بود که در 
محل مملو از مواد قابل اشتعال همچون حلال های 

تینر و بنزین و سایر لوازم بود.
وی با بیان اینکه آتش در حال سرایت به سقف 
شیروانی و سایر مغازه ها بود، گفت: آتش نشانان 
عملیات مهار را آغاز و همزمان بخشی از سقف 

شیروانی را برش دادند.
و  آتش نشانی  سازمان  سخنگوی  گفته  به 
خدمات ایمنی شهرداری تهران، این آتش سوزی 
تولیدکنندگان  از  اما  مهار شد  بدون مصدومیت 
افزایش  و  عید  ایام  به  توجه  با  داریم  درخواست 
مسدود  از  نیز  ایام شب  در  حتماً  کاری  ساعت 
کردن مسیرهای خروجی کارگاه و پاساژ خودداری 
کنند و از کارگران ۲۴ ساعته استفاده نکنند زیرا در 
گذشته نیز به دلیل خستگی کارگران شاهد اتفاقات 

ناگواری بودیم.

 تاثیر اسقاط وسایل نقلیه
بر کاهش آلودگی هوا و ترافیک

رئیس پلیس راهور فراجا گفت: یکی راهکارهای 
کلانشهرها،  ترافیک  و  آلودگی ها  کاهش  اصلی 

اسقاط خودروهای فرسوده است.
به گزارش ایسنا، سردار سیدکمال هادیانفر در 
اختتامیه نوزدهمین کنفرانس بین المللی مهندسی 
حمل و نقل و ترافیک با اشاره به تعداد خودروهایی 
کرد: حدود  اظهار  کنند،  می  تردد  کشور  در  که 
۳۹ میلیون خودرو در سطح کشور داریم و سالانه 
حدود دو میلیون وسیله نقلیه نیز به چرخه ترافیک 
شهرها و جاده ها اضافه می شود که مدیریت آن 

نیازمند برنامه ریزی دقیق است.
رئیس پلیس راهور فراجا تصریح کرد: خودروهای 
تولیدی، مونتاژ و وارداتی به چرخه ترافیک اضافه 
می شوند و از طرفی به بحث اسقاط توجه جدی 
کم  که  است  طبیعی  شرایط  این  با  و  شود  نمی 
بزرگ  پارکینگ های  به  تبدیل  ما  خیابان های  کم 

می شوند.
وی با بیان اینکه در کل دنیا عمر مفید وسایل 
نقلیه برای تردد هفت سال است ولی در کشور ما 
هیچ محدودیتی برای تردد وجود ندارد، تاکید کرد: 
حتماً باید موتور اسقاط در کشور روشن شود چراکه 
امروز تقریبا بیش از ۳۵ درصد وسایل نقلیه در 

کشور فرسوده است.
اسقاط  وضعیت  درخصوص  هادیانفر 
موتورسیکلت ها نیز گفت: حدود  ۱۲ میلیون و ۵۰۰ 
هزار موتورسیکلت در کشور تردد می کنند که تقریباً 
۱۰ میلیون و ۵۰۰ هزار دستگاه از آنها کاربراتوری 
و فرسوده است و از آنجایی که اغلب برای امرار 
معاش مورد استفاده قرار می گیرند لذا با اعمال 
سیاست های تشویقی و ارائه تسهیلات مناسب باید 

به موضوع اسقاط در این حوزه توجه شود.
رئیس پلیس راهور فراجا با اشاره به اهتمام دولت 
سیزدهم برای رفع نقاط حادثه خیز اظهار کرد: یکی 
از عوامل اصلی موثر بر تصادفات، نقاط خیز است 
و از زمان شروع به کار دولت سیزدهم جلسات 
خوبی در این خصوص با حضور رئیس جمهوری، 
معاون اول و وزیر کشور برگزار شده که مثمر ثمر 

واقع شده است.
وی افزود: حدود  ۵۲۰۰ نقطه حادثه خیز در کشور 
وجود دارد که ۳۲۰۰ نقطه حادثه خیز در جاده ها و 
مابقی در شهرها هستند و وزارت راه اعلام کرد ۳۵۰ 
نقطه را آشکار سازی و اصلاح کرده است. هادیانفر 
با بیان اینکه ۳۴ درصد از کل تصادفات در جاده ها 
رخ می دهد که متاسفانه ۷۰ درصد از افراد جان 
خود را از دست می دهند، افزود: محورهای پرخطر 
ما ۸۰۰۰ نقطه است که آن ها نیز باید آشکارسازی 
سپس اصلاح شود همچنین ۸۸۰ نقطه پر تصادف 

جاده ها نیز باید هرچه سریع  تر اصلاح شوند.
رئیس پلیس راهور فراجا در پایان یاد آور شد:  
مسئولان  با  مختلف  جلسات  در  که  همانگونه 
گفتیم، یکی از راهکارهای اصلی کاهش آلودگی هوا 
و مشکل ترافیک کلانشهرها، توجه به عمر مفید 

وسایل نقلیه و اسقاط است.

حضور  با  خزعلی  انسیه  ایسنا،  گزارش  به 
ارائه  به  سیما  خبر  شبکه  اول  صف  برنامه  در 
توضیحاتی در خصوص اقدامات این معاونت در 
ویدئویی  پیام  نیز حواشی  و  خانواده  و  زن  حوزه 
روز  مناسبت  به  مل  سازمان  به  وی  ارسال شده 
از پخش  کرد: پس  اظهار  و  پرداخت  زن  جهانی 
این ویدئو، دروغ و شایعه ای پخش کردند. برای 
اینکه اصل موضوع را در حاشیه قرار دهند بحث 
دهنده  نشان  این  کردند.  مطرح  را  و...  زنی  لب 
معاند  افراد  بودن  خالی  دست  و  بودن  سخیف 
است چراکه از آنجا که هیچی ندارند این مطالب 

را پخش می کنند.
وی درباره ضرورت ارسال این ویدئو به سازمان 
ملل، توضیح داد: خواستیم به گوش جهانیان لغو 
ایران در کمیسیون مقام زن را  ظالمانه عضویت 
برسانیم که خلاف قانون انجام شد. ایران را از حق 
رای محروم کردند؛ اگرچه امکان شرکت و رساندن 
ما  به  ویزا  اینکه  وجود  با  و  داد  وجود  ما  صدای 
ندادند ما به صورت مجازی سعی کردیم پیاممان 

را برسانیم.
خزعلی با بیان اینکه نمی خواهند بگذارند صدای 
برسد،  جهانیان  گوش  به  ایران  زنان  پیشرفت 
افزود: البته بسیاری از موارد در خصوص پیشرفت 
زنان سال قبل در سازمان ملل مطرح شد. بالاخره 
ما باید در مجامع بین المللی باشیم و حقیقت را 

به گوش جهانیان برسانیم.
معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهوری، در 
ویدئو  پیرامون  شده  مطرح  شائبه های  خصوص 
مذکور، یادآور شد: پارسال هم همین کار را کردند. 
پرچم  که  داشتیم  جانبه ای  چند  ملاقات  پارسال 
خطر  به  وطن  گفتند  بود.  من  سر  پشت  مالدیو 
افتاد” و “غیرت وطنی کجا رفته اما نهایتا مشخص 
مالدیو  پرچم  آنجا صحبت می کند  شد هر کسی 
قاعده  یک  این  درواقع  و  دارد  قرار  او  سر  پشت 
است. امسال نیز پس از پخش این ویدئو تلاش 
نگذارند خبر ما پخش شود و دروغ هایی  کردند 

را منتشر کردند اما خیلی زود دروغ رو می شود.
سازمان  به  ارسال شده  فیلم  اینکه  بیان  با  وی 
ملل به زبان فارسی بوده اما از سازمان ملل ایمیل 
دو صدا  با  را  ویدئو  این  نمی توانیم  که  فرستادند 
و  شود  حذف  فارسی  صدای  باید  و  کنیم  پخش 
از همین رو مجبور شدیم صدای فارسی را حذف 
کنیم، تاکید کرد: پیام سازمان ملل که به ما ایمیل 
کرده و گفته است حتما باید زبان فارسی را حذف 
کنید موجود است. گفتند اگر این کار انجام نشود 
کل سخنرانی شما حذف می شود و ما مجبور شدیم 

صدای فارسی را حذف کنیم.
خزعلی ادامه داد: یک عده کارشان همین است 
می کنند  تلاش  خارجی ها  چه  و  داخلی ها  چه  و 

اقدامات ما را خاموش کنند.
معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهوری به 
هدف از ارسال ویدئو مذکور به سازمان ملل اشاره 
و عنوان کرد: اعتراض ما به نقض حقوق بشر و 
به کسانی که این حق را از زنان می گیرند است. 
کسانی که این حق را می گیرند خود بیشترین ظلم 
را بر زنان وارد کرده اند و بیشترین تبعیض را بر 
زنان اعمال می کنند اما اینها مدعی حقوق زن شده 
برابر   ۱۷ انقلاب  بعد  زنان  آموختگی  دانش  اند. 
شده است، از سوی دیگر در زمینه توسعه یافتگی 
شاید آمریکا در دهه های گذشته یک درصد رشد 
داشته اما ما چهار درصد پیشرفت داشته ایم. امید 
به زندگی زنان ایرانی نیز چند سال بیشتر از مردان 
است و در خصوص تحصیل نیز همینگونه است 

اما متاسفانه به گونه دیگری جلوه می دهند.
می خواهند مسمومیت دانش آموزان را به جمهوری 

اسلامی منتسب کنند
وی در بخش دیگری از این گفت وگو در پاسخ به 
سوالی درخصوص مسمومیت دانش آموزان، تاکید 
کرد: حرف آخر را رهبر انقلاب زدند و فرمودند با 
بدون  مساله  با مسببین  باید  و جدیت  قاطعیت 
و  گذشت  هرگونه  بدون  باید  شود.  برخورد  عفو 
چشم پوشی برخورد شود و طبیعتا یکی از برنامه 
پیشرفت  دختران  نگذارد  که  است  دشمن  های 
کشور  پیشرفت  زنان،  و  دختران  پیشرفت  کنند. 
است و هرچه زنان جامعه پیشرفت کنند به آن 
نسل می توان امیدوار بود. اما نمی خواهند بگذارند 
این سیر صعودی در تحصیلات زنان ما ادامه یابند 
و از سویی می خواهند این را منتسب به جمهوری 
اسلامی کنند و در جامعه جهانی اینگونه منعکس 

کنند.
امور  معاونت  پیگیری های  در خصوص  خزعلی 
زنان و خانواده در بحث مسمومیت دانش آموزان، 
بیان کرد: در این راستا از مدارس پیگیری کردیم. 
و  کنند  بررسی  را  مدارس  تا  فرستادیم  را  افرادی 
با  کنند.  مصاحبه  آمده  پیش  وضعیت  درباره 
وزارتخانه هایی که مکلف به پیگیری این امر هستند 

در تماس بودیم و گاهی به صوت میدانی با دانش 
اموزان و معلمین نیز در تماس بودیم. نهایتا همین 
گزارش هایی که منتشر می شود را دریافت کردیم.
زمینه صادرات از طریق بازارچه مجازی برای زنان 

سرپرست خانوار را فراهم می کنیم
جمهوری  رئیس  خانواده  و  زنان  امور  معاون 
کنگره  به  اشاره  با  خود  سخنان  دیگر  بخش  در 
اینکه تلاش  بیان  با  و  تاثیرگذار  زنان  المللی  بین 
کردیم ارتباطمان با مقامات و مسئولان و این زنان 
تاثیرگذار، پس از برگزاری کنگره نیز حفظ شود، 
این  اقتصادی  بخش  کردن  پررنگ  درحال  گفت: 
امیدواریم  و  شده  صحبت هایی  هستیم.  ارتباط 
برای  مجازی  بازارچه  طریق  از  را  صادرات  زمینه 
زنان سرپرست خانوار فراهم کنیم. در همین زمینه 
فراهم  صادرات  زمینه  تا  داریم  اتکا  با  قراردادی 
شود. بسیاری از این کالا ها و محصولات شاید در 
بازار داخلی به اشباع رسیده باشد از این رو باید در 

بحث صادرات پیگیری کنیم.
به زعم خزعلی پیشرفت زنان در عرصه ورزش در 
داخل کشور قابل قیاس با پیش از انقلاب نیست و 
در حوزه بین المللی نیز زنان ورزشکار ایرانی توانستند 
در دولت سیزدهم ۸۷۸ مدال بین المللی کسب کنند 
که این رقم حدودا نصف تمام مدال های کسب شده 

ایران در همین مقطع زمانی است.
افتتاح جام نوروز

و  داد  خبر  نوروز  جام  افتتاح  از  همچنین  وی 
از اولین کارهایی که به دنبال کنگره زنان  افزود: 
که  است  نوروز  جام  می خورد،  رقم  گذار  تاثیر 
از  تعدادی  جام  این  در  است.  آن  افتتاحیه  فردا 
بانوان کشورهایی که با ما اشتراک نوروزی دارند و 
تعدادی از بانوان دیگر کشورها که در کنگره اعلام 
آمادگی کردند، حاضر هستند. ۲۰ کشور در این 
را  مسابقات  این  افتتاح  فردا  و  اند  حاضر  برنامه 
خواهیم داشت. حدود ۴۰۰ مهمان خارجی و ۲۰۰ 
می دهند.  با هم مسابقه  داخل  از  کننده  شرکت 
مالزی،  ارمنستان،  پاکستان،  افعانستان،  عراق، 
شرکت  مسابقه  این  در   ... و  تونس  اندونزی، 
می کنند. ان شالله بتوانیم حرکت خوبی در زمنیه 

ورزش بانوان رقم بزنیم.
اطلاع  برای  که  سوال  این  به  پاسخ  در  خزعلی 
انجام  رسانه ای  اقدامات  چه  نوروز  جام  رسانی 
شده است؟ توضیح داد: در بخش بین الملل باید 
اقدامات وسیع تری نسبت به قبل داشته باشیم. 
امیداورم انعکاس خوبی داشته باشد اما منتظر این 
باشید که تلاش کنند حاشیه هایی را پرنگ کنند 
و اصل خبر به گوش نرسد. همانطور که در کنگره 
سازی  حاشیه  کردند  سعی  هم  گذار  تاثیر  زنان 

کنند. مردم باید هوشیار باشند و متوجه باشند.
در بحث خشونت وضعیت بهتری نسبت به 

کشورهای دیگر داریم
در بخش دیگر این گفت وگو، معاون امور زنان 
و خانواده رئیس جمهوری در پاسخ به سوالی در 

رهبر  کرد:  زنان، تصریح  علیه  خصوص خشونت 
گونه  به  زمینه  این  در  ما  گفتند  انقلاب  معظم 
و هجمه  نداریم  دفاع  ما  گر هستیم،  مطالبه  ای 
بهتری  وضعیت  خشونت  بحث  در  ما  داریم. 
نسبت به برخی کشورها داریم. به ویژه کشورهایی 
با  رفتارشان  نوع  کردند  لغو  را  ایران  که عضویت 
به  بارهایی که  از جهت  و هم  فاجعه است  زنان 
شاهد  دیگر  جهات  از  هم  و  می کنند  حمل  زنان 
اعتراضات زنان هستیم.  خیلی از زنان حاضر در 
کنگره زنان تاثیرگذار این مساله را مطرح کردند که 
به  باید  ما،  ویژگی های جسمانی  به  توجه  با  چرا 

صورت مساوی بارها را به دوش بکشیم؟.
وی با بیان اینکه اسلام زن را ریحانه می داند و 
ریحانه دانستن یعنی نباید خشونت به خرج داد 
و باید با نیکی و خوبی با زن رفتار کرد، ادامه داد:  
در فرانسه از هر ۶ زن یک نفر قربانی خشونت 
است. معتقدیم باید با زن با ملاطفت و رحمت 
برخورد شود. در قانون ما نیز این امر وجود دارد 
که نگذاریم کارهای سخت برای خانم ها بار شود 
زنان نیست  ندهیم کارهایی که در شان  اجازه  و 
به آنها تحمیل شود. در کنگره زنان تاثیرگذار نیز 
گروه هایی تشکیل شد که به این امر می پرداخت 
که ما به عنوان نیروی مردمی باید وضعیت حقوق 
زن را در کشور خود رصد و دیده بانی کنیم و با 
به  و  یکدیگر منتقل  به  را  این رصد  با هم  ارتباط 

اشتراک بگذاریم.
و  وضعیت  دادن  نشان  خزعلی،  گفته  به 
توانمندی زنان ایران به جهانیان از جمله اهداف 

کنگره بین المللی زنان تاثیر گذاربوده است.
زنان ایرانی از زنان ژاپنی جلوتر هستند

جمهوری  رئیس  خانواده  و  زنان  امور  معاون 
خاطر نشان کرد: نمایشگاهی در کنار این کنگره 
برگزار شد که زنان دارای شرکت دانش بینان در آن 
شرکت کردند و این نمایشگاه مورد توجه میهمانان 
و  پیشرو  ایرانی  زنان  بودند  معتقد  گرفت.  قرار 
پیشگام در مساله فناوری و نوآوری علمی هستند. 
جرات  به  می گفت  بود  آمده  ژاپن  از  که  خانمی 
می گویم زنان ایرانی از زنان ژاپنی جلوتر هستند. 
ارتباط  برای  نیز  تفاهم نامه هایی  راستا  همین  در 

بیشتر این شرکت ها با سایر کشورها بسته شد.
پاسخ  در  گفت وگو  این  دیگر  بخش  در  وی 
و  زنان  امور  معاونت  بودجه  درباره  سوالی  به 
دلیل  به  داد:  توضیح  ریاست جمهوری،  خانواده 
نداریم.  اجرایی  قدرت  و  هستیم  ستاد  ما  اینکه 
بودجه زیادی به معاونت اختصاص داده نشده و 
همین دست معاونت را بسته است. برنامه هایی 
با  مرتبط  های  بحث  و  خانواده  ارتقای  برای  که 
دختران داریم. طبیعتا باید به برخی وزارتخانه ها 
آنها  اگر  که  شود  داده  ارجاع  اجرایی  نهادهای  و 
بودجه نداشته باشند طرح زمین می ماند. از سوی 
دیگر برخی مصوبات ستاد ملی زن و خانواده اگر 
پشتوانه بودجه را نداشته باشد به نتیجه نمی رسد. 

در همین راستا تلاش کردیم در سفرهای استانی 
اعتباری را برای اینکه طرح ها به ثمر برسند جذب 

کنیم.
و  زنان  امور  معاونت  بودجه  خزعلی  گفته  به 
خانواده ریاست جمهوری برای سال ۱۴۰۲ جهش 
خوبی داشته است و این معاونت باید برنامه های 
خود را طی توافقاتی با سایر وزارتخانه ها اجرا کند.
یک درصد بودجه دستگاهای اجرایی در ۱۴۰۲ به 

مسائل زنان و خانواده اختصاص پیدا می کند
جمهوری  رئیس  خانواده  و  زنان  امور  معاون 
درصد  یک  شد  مصوب  شد:  یادآور  همچنین 
بودجه دستگاهای اجرایی در ۱۴۰۲ به مسائل زنان 
و خانواده اختصاص پیدا کند و با همراهی معاونت 
زنان طرح های این معاونت پیاده سازی شود. این 
حرکت خوب است و سابقه نداشته است و به این 
زنان  ویژه  به طور  دولت می گوید  که  است  معنا 

را می بینم.
وی همچنین به طرح جامع توانمندسازی زنان 
سرپرست خانوار نیز اشاره کرد و این را گفت که 
این طرح در حال حاضر در کمیسیون لوایح دولت 
قرار دارد و امید می رود هرچه سریع تر تصویب 

شده و به مجلس برود.
خزعلی در پاسخ به سوالی درخصوص اقدامات 
کارنامه  داد:  توضیح  زنان،  حوزه  در  شده  انجام 
بررسی  دولت  کارنامه  از  جدا  نمی توان  را  زنان 
کرد. بخشی از کارهای وزارتخانه های دیگر مربوط 
به زنان و خانواده است و اقدامات وسیعی انجام 
شده است. بیمه زنان خانه دار از مواردی است که 
همه دولت ها وعده دادند اما در این دولت اقدام 
شد و در روستا ها بیمه زنان خانه دار دارای سه 
فرزند در حال اجرا است. از سوی دیگر نظام واره 
شغلی در حال تدوین است. از جمله درخواست 
کار  و  منزل  کار  بین  تعادل  که  است  این  بانوان 
اجتماعی برقرار شود. در این نظام واره سعی داریم 
مجموعه  زیر  در  که  هایی  العمل  دستورالعمل 

قوانین قرار می گیرند را منعطف کنیم.
معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهوری در 
پاسخ به سوالی درخصوص مشوق های دولت برای 
این مشوق ها  کرد: شاید همه  اظهار  فرزندآوری، 
اجرایی نشده باشد و یکی از گله  هایی که به حق 
وجود دارد این است که برخی تسهیلات به دلیل 
اما  است.  نشده  اجرا  کامل  طور  به  اعتبار  نبود 
برخی موارد مثل خودرو اجرا شده و تعداد زیادی 
برخی  کردند.  استفاده  تسهیلات  این  از  قرعه  با 
موارد نیاز به زمان دارد ولی حقیقتا من قائل به 
داشته  اثر  اقتصادی  مساله  فقط  که  نیستم  این 
باشد. معتقدم اصل مساله فرهنگی است و باید 
روی آن کار کنیم. اقتصاد به عنوان حمایت است 
برای کسی که از نظر فرهنگی اقناع لازم را دارد و 
نیز  این حمایت  ولی  وارد میدان شود  می خواهد 
جمعیت  بحث  در  هنوز  ما  باشد.  تر  وسیع  باید 

مشکل داریم.

نمی خواهند بگذارند صدای پیشرفت زنان ایران به گوش جهانیان برسد

واکنش خزعلی به حواشی کلیپ پخش شده و شائبه »لب زدن«
معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهوری، درباره حواشی کلیپ پخش شده از وی با صدای مترجم و شائبه »لب زدن« وی گفت: فیلم ارسال شده ما به 
سازمان ملل به زبان فارسی بود اما از سازمان ملل ایمیل فرستادند که نمی توانیم این ویدئو را با دو صدا پخش کنیم و باید صدای فارسی حذف شود و ما 

مجبور شدیم صدای فارسی را حذف کنیم.

امسال نیز پس 
از پخش این 
ویدئو تلاش 

کردند نگذارند 
خبر ما پخش 
شود و دروغ 

هایی را منتشر 
کردند اما خیلی 

زود دروغ رو 
می شود

نزدیک به نیمی از بودجه امسال سازمان بهزیستی هنوز محقق نشده 
و این کمبود اعتبارات زندگی مددجویان و معلولان را دچار چالش کرده 

است .
از  نگهداری  مراکز  مدیران  و  آنها  خانواده های  معلولان،  از  جمعی 
هفته  این  بهزیستی  بودجه  تحقق  عدم  به  اعتراض  در  مددجویان، 
به عدم  اعتراض  آنها در  بودجه تجمع کردند.  برنامه و  مقابل سازمان 
پرداخت ۴۹ درصد از بودجه سال جاریِ بهزیستی که باعث اختلال در 
خدمات دهی به مددجویان و به ویژه معلولان شده و زندگی این افراد را 
با مشکلات عدیده ای مواجه کرده دست به تجمع چندین  ساعته مقابل 

این سازمان زدند.
آسیب های عدم تحقق بودجه بهزیستی

مدیر کمپین دفاع از حقوق معلولان در این خصوص گفت: »سازمان 
این  به  هنوز  را  بهزیستی  امسال  بودجه  از  بودجه ۴۹ درصد  و  برنامه 
سازمان پرداخت نکرده و این باعث اختلال در ارائه خدماتی شده که به 

مددجویان و معلولان داده می شود.«
بهروز مروتی با بیان اینکه عدم تحقق حدود نیمی از کل بودجه سازمان 
بهزیستی موجب توقف خدمات توانبخشی شده، افزود: »امسال اولین 
سالی است که نیمی از بودجه بهزیستی تا این موقع سال پرداخت نشده 

است .«
وی تاکید کرد: »افزایش ۵۰ درصدی یارانه مراکز نگهداری از معلولان 

و مددجویان بهزیستی برای ۸ ماه معوق شده و افزایش حق پرستاری 
اول  ماه  در ۸  تومان  پانصد هزار  نفر  ازای هر  به  معلولیت های شدید 
امسال هنوز پرداخت نشده و این فقط یکی از آثار عدم تحقق بودجه 

بهزیستی است .«
این فعال حوزه معلولان اضافه کرد: »شهریه دانشجویان معلول، کمک  
هزینه مسکن مددجویی، هزینه های غربالگری شنوایی و بینایی ، کمک 
هزینه معیشت معلولان و کمک های موردی بهزیستی از دیگر مواردی 
است که در نتیجه عدم تحقق بودجه بهزیستی پرداخت نشده و سنگینی 

آن به شانه های نحیف معلولان و مددجویان سپرده شده است .«
پیشگیری از ظلم 

مروتی گفت: »ظلم  بزرگی که اخیرا توسط سازمان برنامه  داشت در 
حق جامعه هدف بهزیستی صورت می گرفت این بود که سازمان برنامه 
در تلاش بود تا کلیه معوقات بهزیستی را از طریق سپردن اوراق مالی به 
این سازمان تسویه کند. در این روش بهزیستی  باید بانکی را پیدا می کرد 
که حاضر به قبول اوراق باشد و سود حاصل از آن را طی ۱۲ قسط به این 
سازمان  پرداخت کند. در این رویه  بهای اصلی اوراق در نهایت نصیب 

بانک می شد که با تجمع قبلی توانستیم جلوی اجرای آن را بگیریم .«
افزایش یارانه ۸ ماه مراکز را نداده اند

»از  می گوید:  معلولان  از  نگهداری  مراکز  از  یکی  مدیر  مرتضی .الف 
ابتدای سال قرار بود یارانه مراکز افزایش پیدا کند اما از فروردین تا آبان 

ماه مبلغ افزایش داده شده را به مراکز نداده اند.«
او بیان می کند: »یارانه نگهداری از هر فرد از دو میلیون به سه میلیون 
تومان افزایش داده شده اما سازمان بهزیستی هنوز اختلاف این دو مبلغ 
را برای ۸ ماه اول سال به مراکز پرداخت نکرده است، این درحالیست 
که شرایط سال جاری با تمام سال های گذشته متفاوت است، هزینه ها 
هر روز افزایش یافته  و مراکز در تمام این مدت از مددجویان نگهداری 

کرده اند.«
افزایش یارانه را ندید گرفتند

محمد.میم  نیز یکی دیگر از مدیران مراکز نگهداری سالمندان و معلولان 
در یکی از استان های شمالی است. او می گوید: »نگهداری از این افراد 
مسئولیتی سنگین و امری پرُهزینه  است  و تأمین  این هزینه برای بسیاری 
از خانواده ها آسان نیست  بنابراین بهزیستی باید با افزایش سهم خود در 

کمک هزینه نگهداری از این افراد سهم خانواده ها را کاهش دهد.«
وی ادامه می دهد: »با اینکه مقرر بود یارانه نگهداری از افراد ساکن در 
مراکز امسال یک میلیون تومان افزایش داشته باشد اما دولت پرداخت 
این مبلغ را برای ۸ ماه اول سال نادیده گرفت و رقم یاد شده فقط از آذر 

ماه به  بعد پرداخت  شده است .«
به گفته وی در حال حاضر مراکز میلیون ها تومان بابت افزایش یارانه 
نگهداری از مددجویان از دولت طلب دارند و طلب این مرکز برای ۸ ماه 

ابتدایی سال نزدیک پانصد میلیون تومان است .

بی توجهی دولت به جامعه معلولان
۵۰ درصد بودجه بهزیستی پرداخت نشد


